
 
 

 

 

PROTOKOLL 

fra styremøte 5/2016 i 

Nord-Norge Travforbund (NNTF) 

 

Tid: Mandag 4.6.2016 kl. 20:00 Sted: Telefonmøte 

Innkalt av: Jan Ottar Østring 

Ordstyrer: Jan Ottar Østring Referent: Mia Bremer 

Deltakere: Jan Ottar Østring, Eva Kristine E. Bjørnstad, Bjørge Pedersen, Anne Rasmus, Maren 

Berg Bustadmo og Mia Bremer. Else Bersvendsen meldte frafall etter endt møte.  
 

  

   Sak 1 Grand Slam-Status 
Mia informerte om status fra de ulike baner samt vurdering fra Bodø som har hatt sitt GS-løp.  

Sak 2 Else informerer om fremdrift treningsløype i Bodø 
Styret ønsker tilbakemelding på fremdrift og prosjektregnskap på prosjektet 

Vedtak: Avventer tilbakemeld fra Bodø  

Sak 3 Omfordeling av anleggsmidler gitt til Harstad og Oppland Travlag 
Anleggsmidler gitt til HoT er i fare med å gå tilbake til DNT. 

Vedtak: Styret omfordeler anleggsmidlene til Lakselv travbane. 

Sak 4 Dialogmøte i DNT 
Eva-Kristine Bjørnstad orienterer styret om dialogmøtet. «Et bra dialogmøte med mye informasjonsutbytte» 

Sak 5 Dato Høstkonferanse NNTF 
Lofoten har sendt inn en sak til NNTFs styre om at få være verd for NNTFs Høstkonferans i forbindelse med Grand 
Slam-kjøringen 10. sep. Dessverre er det ikke mulig da bla. terminlister fra DNT må være klare før vår 
Høstkonferanse samt at det medfører økte reisekostnader for deltakerne.  

Vedtak: NNTFs Høstkonferanse blir 19 november i Harstad. 

Sak 6 Eventuelt. 
1. Nessebybanen. Tana Varanger har fått tildelt driftstilskudd fra DNT som skal brukes på Nessebybanen. 

Viktig å understreke at de pengene går kun til Nessebybanen. 
2. Finnmarkskonferansen holdes ikke i 2016. 
3. Styret i NNTF kaller inn til fellesmøte 15 juli i Harstad med deltakere fra DNT, Norsk Rikstoto, NNTF, 

Totonor og Travlagsledere. 

  
 

Mia Bremer 
Referent 

 


